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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Helene Hellmark Knutsson (S)

2017/18:425 Effekten för ESS

Enligt uppgifter i medierna pågår nu en diskussion om huruvida effekten för 
neutronacceleratorn ESS ska sänkas. Detta är oroande ur flera perspektiv, inte 
minst med tanke på det stora ekonomiska åtagande som Sverige har gjort och 
gör i anläggningen. Frågan blir ju huruvida vi betalar för en prestanda och 
kapacitet som blir lägre än det som har förespeglats oss. Även den 
förväntansbild och tilltro som har byggts upp kring anläggningen påverkas. Vid 
det europeiska konkurrenskraftsrådsmötet i maj informerade statsrådet sina EU-
kollegor om att uppbyggnaden av ESS fortskrider enligt plan. Det känns därför 
djupt otillfredsställande att ta del av de nya medieuppgifter som florerar.

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga statsrådet Helene Hellmark 
Knutsson:

 

Hur kommenterar statsrådet de medieuppgifter som förekommer, och vilka 
åtgärder kommer statsrådet att vidta för att anläggningen ska ha den 
världsledande position bland neutronacceleratorer som har utlovats?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-12-07
Besvaras senast
2017-12-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


